



\*Photo for reference only



# FLASH SALE FOR HONG KONG INTERNATIONAL AIRPORT STAFF HK\$500

萬怡酒店  
**COURTYARD**  
BY MARRIOTT

Courtyard by Marriott Hong Kong is a downtown hotel with scenic views of Victoria Harbour. Located just 6-minutes walking distance to the nearest MTR HKU Station of Island Line.

## Deluxe City View Room

- Complimentary Wi-Fi
- Complimentary local calls
- 24-hours gym room access
- Shuttle bus service to/ from MTR Hong Kong Station, IFC (Central)
- Special supplement rate to upgrade to Deluxe Harbour View Room

For enquiry, please contact Ms. Pinky Wong at +852 3717 8886 or email to [pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)

**From HK\$500\*/Night**

\*Above offer is on per room per night basis and subject to 10% service charge

Courtyard By Marriott®  
Hong Kong  
167 Connaught Road West,  
Hong Kong  
T 852.3717.8888  
F 852.3717.8228  
W [Marriott.com/HKGCY](http://Marriott.com/HKGCY)

### Terms & Conditions

- Limited number of rooms are available for this promotion. - Please present a valid Airport Staff ID card, Airport Restricted Area (ARA) Permit, or Airport Staff Octopus card for verification. - Special Offer is valid until 31 August, 2021. Offer cannot be combined with any other promotions. Blackout dates may apply. Advance reservations required. Other restrictions apply. Rates are per room, per night and based on availability at the time of reservations. Terms and conditions apply. - Due to COVID-19, some hotel facilities or services may not be available to guests for a period of time. - Courtyard by Marriott Hong Kong reserves the right of final decision on any dispute.



\*圖片只供參考



## 香港國際機場員工 專享限時優惠

萬怡酒店  
COURTYARD<sup>®</sup>  
BY MARRIOTT

香港萬怡酒店位於香港島中西區，緊依維多利亞海港。酒店位置便利，毗鄰港鐵站，步行約6分鐘即可抵達港鐵港島線香港大學站。

每晚港幣\$500\*起

\*以上優惠按每房每晚計算，並需另加百分之十服務費

### 豪華城景客房

- 免費無線高速上網
- 免費撥打本地電話
- 二十四小時開放健身中心
- 免費穿梭巴士來回中環
- 以優惠價錢升級至豪華海景客房

如有查詢，請聯繫黃小姐 +852 3717 8886或發送電郵至 [pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)

香港萬怡酒店  
香港干諾道西167號  
T 852.3717.8888  
F 852.3717.8228  
W [Marriott.com/HKGCY](http://Marriott.com/HKGCY)

#### 條款及細則

- 此優惠活動的房間數量有限 - 惠顧時請出示有效機場員工證、機場禁區通行證或員工八達通以供核對 - 優惠有效期至2021年08月31日 - 優惠不能與其他優惠同時使用 - 優惠不適用於指定日子 - 需要提前預訂 - 房價為每間客房每晚的價格，並取決於預訂時的空房情況 - 優惠受條款和細則約束 - 由於COVID-19，部分酒店設施或服務有可能暫停使用。如有任何爭議，香港萬怡酒店保留最終決定權。



\*Photo for reference only



## CLUB DELIGHT EXCLUSIVE FOR HONG KONG INTERNATIONAL AIRPORT STAFF

萬怡酒店  
**COURTYARD**  
BY MARRIOTT

Courtyard by Marriott Hong Kong is a downtown hotel with scenic views of Victoria Harbour. Located just 6-minute walking distance to the nearest MTR HKU Station of Island Line.

**From HK\$853/Night**

Book on  
[courtyardhongkong.com](http://courtyardhongkong.com) with  
promotional code ZJ5.

### Deluxe City View Room

- Exclusive complimentary Club access for 2 persons, privileges as follows:
  - Executive Lounge opens from 6:00am to midnight
  - Business Center with Mac and PC computers
  - Breakfast buffet serves from 6:30am to 10:30am at MoMo café
  - Cocktails serve from 5:30pm to 9:30pm
  - Complimentary coffee/tea, and soft drinks served all day
- Dining credit at \$300 daily
- Late check-out at 3pm
- Special supplement charge to upgrade to Deluxe Harbour View Room

For enquiry, please contact  
Ms. Pinky Wong at +852 3717 8886  
or email to  
[pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)

Courtyard By Marriott®  
Hong Kong  
167 Connaught Road West,  
Hong Kong  
T 852.3717.8888  
F 852.3717.8228  
W [Marriott.com/HKGCY](http://Marriott.com/HKGCY)

#### Terms & Conditions

- Limited number of rooms are available for this promotion. - Please present a valid Airport Staff ID card, Airport Restricted Area (ARA) Permit, or Airport Staff Octopus card for verification. - Special Offer is valid until 31 August 2021. - Dining prices are subject to 10% service charge based on original price. - Dining credit is non-accumulative, and unused credit will be forfeited. - Credit can only be used during stay period, and cannot be exchanged for cash or any other services. - Dining offer may be applied to retail menu price and corporate discount applied to remaining bill portion. - Blackout dates may apply. - Advanced reservations required. Rates are per room, per night and based on availability at the time of reservations. - Due to COVID-19, some hotel facilities or services may not be available to guests for a period of time. - Courtyard by Marriott Hong Kong reserves the right of final decision on any dispute.



\*相片只供參考

# 香港國際機場員工 尊貴行政體驗計劃

萬怡酒店  
COURTYARD<sup>®</sup>  
BY MARRIOTT

香港萬怡酒店位於香港島中西區，緊依維多利亞海港。酒店位置便利，毗鄰港鐵站，步行約6分鐘即可抵達港鐵港島線香港大學站。

每晚港幣\$853\*起

請使用優惠代碼ZJ5於

[courtyardhongkong.com](http://courtyardhongkong.com) 預訂客房

## 豪華城景客房

- 專享免費雙人行行政酒廊禮遇，包括：
  - 行政酒廊開放時間為早上6點至午夜12時
  - 提供電腦給予客人使用
  - 於MoMo Cafe享用自助早餐，時間為上午6:30至上午10:30
  - 雞尾酒時段為下午5:30至晚上9:30
  - 於開放時間內提供免費茶水，咖啡和飲料
- 每日港幣\$300餐飲簽帳額
- 延遲退房時間至下午3時
- 以優惠價格升級至豪華海景客房

如有查詢，請聯繫黃小姐

+852 3717 8886或發送電郵至

[pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)

香港萬怡酒店

香港干諾道西167號

T 852.3717.8888

F 852.3717.8228

W [Marriott.com/HKGCY](http://Marriott.com/HKGCY)

### 條款及細則

- 此優惠活動的房間數量有限 - 惠顧時請出示有效機場員工證、機場禁區通行證或員工八達通以供核對 - 優惠有效期至2021年8月31日 - 餐飲價格均按原價加收百分之十服務費 - 餐飲簽帳額是非累積性 - 未使用的簽帳額將被取消 - 簽帳額只能在住宿期間使用，不能兌換成現金或任何其他服務 - 餐飲簽帳額適用於原價，公司折扣優惠可於扣除簽帳額後使用 - 優惠不適用於指定日子 - 需要提前預訂 - 房價為每間客房每晚的價格，並取決於預訂時的空房情況 - 優惠受條款和細則約束 - 由於新型冠狀病毒，部分酒店設施或服務有可能暫停使用。如有任何爭議，香港萬怡酒店保留最終決定權。



\*Photo for reference only 相片只供參考

## DREAMY. FANCY. SLEEPY PACKAGE EXCLUSIVE FOR 香港國際機場員工 專享夢想之夜套餐

萬怡酒店  
**COURTYARD**  
BY MARRIOTT

Courtyard by Marriott Hong Kong is a downtown hotel with scenic views of Victoria Harbour. Located just 6-minute walking distance to the nearest MTR HKU Station of Island Line.

香港萬怡酒店位於香港島中西區，緊依維多利亞海港。酒店位置便利，毗鄰港鐵站，步行約6分鐘即可抵達港鐵港島線香港大學站。

### Deluxe City View Room 豪華城景客房

- Complimentary breakfast buffet for 2 adults and child aged below 12 免費自助早餐(兩位成人及12歲以下小童)
- Complimentary lunch buffet for 2 persons 免費雙人自助午餐
- Complimentary in-room kid camping amenities with in-room décor 兒童帳幕及兒童專享擺設
- Kids welcome pack 精美小禮品乙份
- Late check-out at 3pm 延遲退房時間至下午3時
- Special 50% off discount to kids for lunch at MoMo Cafe 12歲以下小童可享自助午餐半價優惠
- Special supplementary charge to upgrade connecting room or suite (please contact reservation for checking availability)  
以優惠價格升級至相連房間或套房(請與預訂部查詢房間情況)

From HK\$968/Night  
每晚港幣\$968\*起

Book on  
[courtyardhongkong.com](http://courtyardhongkong.com) with  
promotional code ZE2.  
請使用優惠代碼ZE2於  
[courtyardhongkong.com](http://courtyardhongkong.com) 預訂客房

For enquiry, please contact  
Ms. Pinky Wong at +852 3717 8886  
or email to  
[pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)  
如有查詢，請聯繫黃小姐  
+852 3717 8886或發送電郵至  
[pinky.wong@courtyard.com](mailto:pinky.wong@courtyard.com)

Courtyard By Marriott®  
Hong Kong  
167 Connaught Road West,  
Hong Kong  
T 852.3717.8888  
F 852.3717.8228  
W [Marriott.com/HKGCY](http://Marriott.com/HKGCY)

#### Terms & Conditions條款及細則

- Please present a valid Airport Staff ID card, Airport Restricted Permit (ARA), or Airport Staff Octopus card for verification - 惠顧時請出示有效機場員工證、機場禁區通行證或員工八達通以供核對 - Limited number of rooms are available for this promotion - 此優惠活動的房間數量有限 Special Offer is valid until 31 August 2021 - 優惠有效期至2021年8月31日 - Blackout dates may apply - 優惠不適用於指定日子 - Advance reservations required - 需要提前預訂 - Rates are per room, per night and based on availability at the time of reservations - 房價為每間客房每晚的價格，並取決於預訂時的空房情況 - Terms and conditions apply - 優惠受條款和細則約束 - Due to COVID-19, some hotel facilities or services may not be available to guests for a period of time. - Courtyard by Marriott Hong Kong reserves the right of final decision on any dispute. - 由於新型冠狀病毒，部分酒店設施或服務有可能暫停使用。如有任何爭議，香港萬怡酒店保留最終決定權。